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Jacek Jaśkowiak 

Prezydent Miasta Poznania 

INTERPELACJA 

w sprawie: usprawnienia wnoszenia opłat za parking na Termach Maltańskich. 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

Do niedawna, na Termach Maltańskich funkcjonowały jedynie dwa urządzenia, w których można było 

wnosić opłaty za parkowanie na parkingach przez Termami Maltańskimi. Jedno z nich było ustawione 

w budynku Term przy wyjściu, a drugie na parkingu. Czas realizacji transakcji w tych parkomatach jest wysoce 

niezadowalający - maszyny mają często problem z odczytaniem kodów kreskowych z biletów, a następnie czas 

łączenia z serwerem po przyłożeniu karty wynosi przynajmniej kilkanaście sekund. Efektem było duże 

zatłoczenie i kolejka w holu w godzinach największego obłożenia Term. 

W ostatnim czasie ustawiono kolejne urządzenie, ale płatności w nim możliwe są jedynie gotówką, 

a urządzenie, które wcześniej było w pomieszczeniu Term, zostało wystawione na zewnątrz. W efekcie zmian, 

wszystkie urządzenia przyjmujące płatności bezgotówkowe, znajdują się na dworze. 

Zwracam się z prośbą o kompleksowe podejście do wprowadzenia zmian w sposobie wnoszenia opłaty za 

parkowanie na Termach Maltańskich. Pożądane byłoby ustawienie przynajmniej dwóch urządzeń w holu 

wyjściowym wewnątrz budynku, które powinny przyjmować płatności bezgotówkowe oraz szybko łączyć się 

z serwerem. Dodatkowo, przydałaby się możliwość wnoszenia automatycznych opłat za pomocą aplikacji na 

smartfony (np. za pomocą odczytywania tablic rejestracyjnych i uwzględniając „zrabatowanie” biletu przy 

wejściu/wyjściu z Term). 

 

Z góry dziękuję za odpowiedź 

         Tomasz Wierzbicki 


